
Beantwoording mondelinge vragen “Het loopt uit de klauwen; groei-explosie reuze Bereklauw” 
van de heer Hers, VVD

Onderstaand een maximale weergave van de beantwoording naar aanleiding van mondelinge vragen 
omtrent de berenklauw.

- Bent u met ons van mening dat het probleem jaar op jaar verder groeit?
Het college deelt deze mening niet. Op basis van het plan van aanpak is de bestrijding van de 
berenklauw geborgd in onder andere de onderhoudsbestekken, waarbij de meest effectieve 
methode maaien rond de langste dag als maatregel wordt gehanteerd. De aanwezigheid kan wel van 
jaar tot jaar enigszins verschillen. Bijgaand ontvangt u een overzicht van de verspreiding in kaarten 
van 2018 t/m heden. Hierop is zichtbaar dat van een sterke toename geen sprake is.
Ongetwijfeld zijn er locaties die buiten beeld vallen. Als er fietspaden zijn die omsloten worden door 
berenklauwen laat men er vooral melding van maken.

- Bent u met ons van mening dat elk jaar met een ontoereikende aanpak de toekomstige kosten van 
bestrijding mogelijk exponentieel toenemen? 
Het college is het met u eens dat de kosten sterk kunnen toenemen bij ontoereikende bestrijding of 
beheersing.  Maar is ook van mening dat dit niet de situatie is in Lelystad.

- Wat bent u voornemens op korte termijn aan het probleem te doen?
De bestrijding wordt uitgevoerd conform het plan van aanpak invasieve exoten.
De locaties waar Landschapsbeheer Flevoland bestrijdt in opdracht van de gemeente zijn inmiddels 
digitaal verwerkt en zichtbaar via bijgaande link of het kaartje onderaan de beantwoording van de 
vragen.
https://lelystad.waarneming.nl/soort/maps/6854?from=2021-01-01&to=2022-01-
01&show_heatmap=1&method=671&count_ex=1&only_valid=0&grid=1000&kwart=0&st=&second_
specie=
 

- Kunt u ons een afschrift van het huidige beleid doen toekomen? 
Bijgaand ontvangt u het plan van aanpak invasieve exoten; het vastgestelde beleid tot en met 2023.

- Bent u met ons van mening dat het tijd is voor een gezamenlijke aanpak voor alle gemeenten in 
Flevoland en daarbij samenwerking met de Provinciale staten, Waterschap Zuiderzeeland, 
Staatsbosbeheer, Natuurmonumenten, Flevo Landschap, NS/Prorail en andere mogelijk niet 
genoemde relevante partijen onontbeerlijk is?
In het kader van de Wet Natuurbescherming heeft de provincie de regie in het organiseren van de 
samenwerking in Flevoland. Zij heeft deze rol ook gepakt om tot een goede samenwerking te komen. 
De gemeente heeft hier geen coördinerende rol.

-Indien voorgaande vraag met ja wordt beantwoord in navolging; bent u bereid hiertoe een meerjarig 
actieplan te ontwikkelen voor Lelystad begeleid door een berekening van benodigd (extra) budget en 
daarnaast initiatief naar de voornoemde partijen te ondernemen? 
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-Bent u bereid tot het opstellen van een acuut plan van aanpak (voor het acute probleem op dit 
moment) en dit zo spoedig mogelijk doch uiterlijk eind juli met de raad te communiceren? De VVD 
fractie geeft hierbij in overweging tenminste te voorkomen dat de huidige planten de kans krijgen bij 
de zaadvorming te komen tot rijping en navolgende verspreiding van de zaden. 
Het college is van mening dat de uitvoering van het huidige plan van aanpak voldoende is om de 
verspreiding van de reuzenberenklauw te beperken.

Met vr gr,

Luc Baaten 
Wethouder
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